
          Protokół z posiedzenia  
          Komisji Rewizyjnej 
          z dnia 2 grudnia 2013 roku 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy przy ul. Krasickiego 9                

w Krupskim Młynie 2 grudnia 2013 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
1. Adam Łuć                   - przewodniczący 
2. Jacek Kiszkis               - wiceprzewodniczący 
3. Henryk Brodziak            - członek 
4. Rafał Kuczera                    - członek 
5. Róża Ochman – Szyguła   - członek 
oraz 
Kierownik Referatu Inwestycji – Danuta Pries 
Dyrektor GOKSiR – Justyna Psiuk 
 
Porządek posiedzenia 

1. Analiza wykonania inwestycji w placówkach oświatowych w okresie 2011-
2012. 

2. Kontrola funkcjonowania Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w 
Krupskim Młynie za 2012 rok. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przywitał obecnych przedstawił porządek posiedzenia, a 
następnie zapytał czy ktoś z obecnych ma uwagi do tak zaproponowanego porządku  
posiedzenia. Radni jednogłośnie przyjęli przedstawiony porządek posiedzenia.  
Ad. 1.    

Analiza wykonania inwestycji w placówkach oświatowych w okresie 2011-2012. 
            Przystępując do punktu pierwszego porządku posiedzenia Przewodniczący poprosił 
Kierownika Referatu Inwestycji o przedstawienie informacji na temat zadań inwestycyjnych 
w placówkach oświatowych w okresie 2011-2012.  
P. Pries zapoznała obecnych z przebiegiem procedury przetargowej na wybór wykonawcy 
zadania związanego z Termomodernizacją budynku Zespołu Szkół przy ulicy Dąbrowskiego 2 
w Krupskim Młynie.  Poinformowała, że w przypadku zawarcia umowy dotacji część kwoty 
może zostać umorzona, jednak % umorzenia zależeć będzie od danego roku kalendarzowego 
i ustalonych zasad Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Kwota umorzenia może 
być przeznaczona jedynie na zadania proekologiczne.  
Adam Łuć pytał czy oprócz wykonanych do tej pory zadań zostały jeszcze jakieś prace do 
realizacji?  
P. Pries wyjaśniła, że została do odnowienia instalacja elektryczna oraz prace wewnątrz 
budynku, z którymi Dyrektor placówki radzi sobie samodzielnie.  
Radni pytali o stopień zużycia c.w.u. oraz o budowę placu zabaw przy Zespole Szkół i 
monitoring w budynku. Prosili o przygotowanie informacji na temat ogrzewania w Zespole 
Szkół przed i po modernizacji. Kierownik Pries zobowiązała się do przygotowania i 
przedstawienia takiej informacji radnym na najbliższym spotkaniu.  
Kolejnym zagadnieniem omawianym przez Kierownika Referatu Inwestycji była procedura na 
wybór wykonawcy zadania związanego z Budową Sali gimnastycznej w Krupskim Młynie.  



Radny Łuć pytał czy będzie w hali zamontowana klimatyzacja w Hali? Kierownik Referatu 
wyjaśniła, że klimatyzacji nie ma w budynku, natomiast przygotowane jest okablowanie do 
założenia żaluzji w oknach, by obniżyć temperatury wewnątrz. 
Jacek Kiszkis pytał o prace poprawkowe, czy będą realizowane? 
P. Pries poinformowała, że jeśli pojawiają się zgłoszenia są one realizowane zgodnie z 
wnioskami. Są one wykonywane po uzgodnieniu z inspektorem nadzoru.  
Rafał Kuczera pytał czy na Hali jest zakończona sprawa z osłoną dla kaloryferów, które 
znajdują się za bramkami. P. Pries odpowiedziała, że zostały one założone i spełniają swoją 
funkcję. Radny pytał również o działanie maszyny do czyszczenia podłogi, czy spełnia ona 
swoją rolę. Kierownik wyjaśniła, że maszyna działa dobrze, jednak do polepszenia jakości 
pracy należy używać innych środków chemicznych.  
Radny Kuczera pytał czy w budżecie gminy na 2014 rok zaplanowane zostały środki 
finansowe na wyposażenie siłowni przy Hali? 
Niestety nie udało się uzyskać pieniędzy ze Spichlerza Górnego Śląska.  
Przewodniczący Komisji przypomniał o wniosku mieszkańców – użytkowników hali, który 
dotyczył montażu klimatyzacji lub żaluzji okiennych.  
Jacek Kiszkis pytał jak sytuacja jest rozwiązana w innych halach w sąsiednich gminach? Np. w 
Lasowicach czy w Lublińcu.  
Po wysłuchaniu Kierownika Referatu Inwestycji Komisja zakończyła dyskusję.  
 
Ad. 2. 
 Kontrola funkcjonowania Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w 
Krupskim Młynie za 2012 rok. 
       Dyrektor GOKSiR-u  przedstawiła jak wygląda działalność Ośrodka, jakie zajęcia są 
prowadzone, jak przedstawia się współpraca z Klubem Sportowym i jakie zmiany nastąpiły w 
placówce począwszy od zmiany nazwy.  
Pani Psiuk przypomniała, że jest dyrektorem od lipca 2013 roku a wcześniejsze działania były 
prowadzone przez poprzedniego Dyrektora Ośrodka. Gdyby członkowie Komisji chcieli 
zapoznać się z treścią danych za 2012 rok, jest taka możliwość ale wyłącznie w siedzibie 
Ośrodka. Może natomiast przedstawić Komisji dane na temat finansów i funkcjonowania za 
okres od lipca br. do chwili obecnej. Poinformowała o terminach przekazania obiektów 
sportowych  GOKSiR-owi:  maj 2013 -  hala; czerwiec – basen; październik - korty i boiska 
wielofunkcyjne  
Odpowiadając na pytanie Artura Dawydzika podała koszty wynajmu hali:  
Piłka nożna, koszykówka, piłka ręczna - 60zł/h (dla mieszkańców gminy Krupski Młyn) 65zł/h 
(dla osób spoza gminy Krupski Młyn) 
Siatkówka, badminton - 30zł/h (dla mieszkańców gminy Krupski Młyn) 35zł/h (dla osób spoza 
gminy Krupski Młyn) 
Tenis ziemny  - 20zł/h (dla mieszkańców gminy Krupski Młyn) 25zł/h (dla osób spoza gminy 
Krupski Młyn) 
W dni powszednie (pon. - pt.) w godzinach 15.00 - 17.00 koszt wynajmu (bez względu na 
rodzaj dyscypliny) - 30zł/h 
4 rodzaje zajęć gimnastycznych – 5 zł/h, które prowadzi pracownik GOKSiR-u, natomiast 
środki z biletów wstępu stanowią dochody Ośrodka, które przeznaczane są na wyposażenie 
siłowni. 
Rafał Kuczera pytał czy wpływy z basenu były a jeśli tak to jakie. 
Dyrektor powiedział, że zysk to 820 zł, a są to środki niezbędne na zapłatę energii 
elektrycznej na basenie za okres wrzesień – czerwiec (poza sezonem, kiedy ponoszone są 
jedynie opłaty stałe).  



Radny pytał jakie są koszty ogrzewania hali? Dyrektor nie był w stanie odkreślić ich 
wysokości, bo od 1 listopada zostało uruchomione ogrzewanie ale nie było jeszcze faktury za 
ciepło. Wysokość dotychczasowych kosztów stałych energii cieplnej to ok. 5 tys./miesiąc.  
Kasa fiskalna jest od 1 października br. , wszelkie wpływy podlegają rozliczeniu. 
Jeśli natomiast chodzi o basen to w 2012 roku był prowadzony przez firmę 4profit, z którą 
Gmina zawarła umowę. Natomiast w 2013 roku GOKSiR zawarł umowę również z firmą 
4profit na prace porządkowe wokół basenu i wynajęcie ratowników. W 2014 roku GOKSiR 
planuje samodzielne prowadzenie obiektów sportowych.  
Pan Kuczera pytał o działalność prowadzoną w Domu Kultury w Potępie. Dyrektor GOKSiR-u 
2 razy w tygodniu aerobic, 2 razy w tygodniu strażacy prowadzą treningi przygotowujące ich 
do zawodów strażackich, które odbędą się w czerwcu br.  
Odbywają się m.in.: szkolenia oraz wystawy (np. PZHGP), spotkania. Natomiast, żeby w pełni 
móc korzystać z Sali należy wyposażyć kuchnię.  
Adam Łuć prosił Dyrektora GOKSiR-u o podanie kosztów wyposażenia kuchni w jakości 
HACAP.  
Jacek Kiszkis prosił o rozważenie możliwości powiększenia parkingu czy organizacji 
dodatkowych miejsc parkingowych przy Hali sportowej w Krupskim Młynie.  
Adam Łuć przypomniał wniosek tenisistów, że od strony parowozowni brakuje oświetlenia 
kortów. 
 
Ad. 3. 

Sprawy bieżące. 
1. Dyrektor GOKSiR poinformował o planach na 2014 rok: są w nich m.in.: siłownia 

wewnętrzna, wyposażenie kuchni w Potępie, doposażenie Sali w Potępie by mogły 
odbywać się w nich konferencje. Mini kuchnia już jest, co pozwala na korzystanie z 
cateringu.  

Istnieje Klub w Ziętku, który pełni rolę Świetlicy Środowiskowej. Planowane jest 
powiększenie pomieszczeń w Klubie, po to by przygotować miejsce na warsztaty 
rękodzielnicze czy prace z dziećmi. Siłownia, basen, korty i boiska jak i hala będą po wyłączną 
opieką Ośrodka.  

2. Przewodniczący Komisji zwrócił się do członków Komisji o przygotowanie zagadnień 
do planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok. 
Przypomniał, że został do zrealizowania pkt „3. Kontrola załatwiania skargi i 
wniosków mieszkańców kierowanych do Wójta Gminy w 2012 roku.”, który 
proponuje zawrzeć w planie pracy na rok przyszły.  

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Adam Łuć    - ………………  
Jacek Kiszkis      - ……………… 
Artur Dawydzik  - ……………… 
Henryk Brodziak  - ………………             
Rafał Kuczera                - ………………        
Róża Ochman – Szyguła    - ……………… 
 
prot. K. Michałek 


